
RAČUNALNIK PRI VZGOJI VOZNIKOV
Pred kratkim se je upokojil dolgoletni društveni sekretar Jože Zdešar, za njego-

vega naslednika pa je bil izvoljvn Adolf Mihalintc. Nič kaj dosti časa mu ni bilo dano
za vživljanje v delo, ker se ga je moral lotiti domala takoj. Takole je pripovedoval:

Prevzel sem sekretarstvo AMD Mo-
ste, društvo z več kot 30-letno tradicijo
in premnogimi uspehi na več področjih
delovanja. To je kajpak terjalo takojšnje
nadaljevanje dela na dokaj visoki ravni,
pa še v spremenjenih razmerah. No.
z avto-moto dejavnostjo sem se pred tem
ukvarjal že dobrih petnajst let. V AMD
Moste sem pogodbeno predaval in in-
štroiral. Seveda se je zdaj moje delo
razširilo in poglobilo, a poprijeti mi ni
bilo težko.

Pozornost usmerjam v več smeri. Naj
najprej omenim članstvo. Število članov
je res upadlo, a z aktivnim delom komi-
sije za članstvo nam je uspelo obdržati
skoraj 4000 članov; to pa pomeni 86%
načrta. Poudarim naj skrb za podmla-
dek: 1937 mladih pomeni 313% načrto-
vanega. To pa nam zagotavlja trdno
podlago tudi za naprej.

Tudi pri delu drugih koraisij ni prišlo
do večjega upada - celo športne ne, če-
prav doživlja težje, tudi generacijske
premike. Finančne želje in potrebe pa
bo morala ta komisija najbri reševati

tudi s podporo in sodelovanjem sponzor-
jev.
Ljubljano so skoraj dobesedno prepla-
vile zasebne avto šole. Okrog 60 jih je.
Zato se je zmanjšal obseg dela v našem
društvu na približno četrtino. Pristali
smo pri 23 delavcih. Manjši fizični obseg
dela pa ima tudi več »svetlih« strani.
Kvaliteta dela s kandidati se je izboljšala
in dosegli smo 73-odstotni izpitni uspeh.
Seveda je to predvsem rezultat kakovo-
sti dela kandidatov in inštruktorjev, ki so
ostali zvesti društvu. Pri teoriji smo na-

pravili precejšen korak naprej, ko smo
letos jeseni prešli na računainiški sistem.
Čakalne dobe za vožnjo seveda ni več.
Izboljšali smo tudi kakovost avtomobi-
lov in prešli na R 5; Zastavinih avtov
imamo le še za vzorec. Racionalno go-
spodarimo tudi z upravnimi prostori in
jih polovico oddajarao v najem. Pozor-
nost pa usmerjamo v vse smeri našega
delovanja.

Uspehov je torej kar nekaj, a pred
seboj imamo še več pomembnih nalog.
Po sprejetju zakona o lastninjenju priča-
kujemo več sprsmemb. Tudi če ne bo
sprejet novi zakon o društvih, že pri
pripravah na letno konferenco načrtu-
jemo nekatere nadaljnje premike in
predvsem poglabljanje na^ega delova-
nja. Na vseh področjih svojega dela se
nameravamo še aktivneje angažirati. Že
dosedanje analize uspešnosti in uresniče-
vanje veljavnega letnega načrta kažejo
na obrise načrta za leto 1993. Skupščina
konec februarja 1993 bo morala predlog
načrta po potrebi še doreči in ga do
konca operacionalizirati. Morda bo
v njem malo raanj besed, a poglobljeno
bo delo samo.

Veliko uspeha pri tem, tako dništvu kut
novemu sekretjuju!

A.M.


